

No. 38633

**Multilateral Investment Guarantee Agency
and
Benin**

**Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments between the
Multilateral Investment Guarantee Agency and the Government of the Republic
of Benin. Cotonou, 5 June 2001 and Washington, 26 July 2001**

Entry into force: *26 July 2001 by countersignature, in accordance with its provisions*

Authentic text: *French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Multilateral Investment
Guarantee Agency, 22 July 2002*

*Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations
to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

**Agence multilatérale de garantie des investissements
et
Bénin**

**Accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis entre
l'Agence multilatérale de garantie des investissements et le Gouvernement de la
République du Bénin. Cotonou, 5 juin 2001 et Washington, 26 juillet 2001**

Entrée en vigueur : *26 juillet 2001 par contresignature, conformément à ses dispositions*

Texte authentique : *français*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Agence multilatérale de
garantie des investissements, 22 juillet 2002*

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée
générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies,
tel qu'amendé.*

